
 
 

ZAPISNIK 
 
 

11.seje UO LD Čaven, ki je potekala v ponedeljek, 4.12.2023, ob 18 uri  v lovski koči v Gojačah z 
naslednjim 
 
DNEVNIM REOM: 
 

1. Pregled zapisnika zadnje seje, 
2. Poročilo gospodarja (delo, odstrel, ….), 
3. Investicijska dela v lovski koči in bivaku 
4. Pregled prispele pošte in tekoče zadeve. 

 
Prisotni: Batagelj Silvo, Česnik Marko, Pišot Hinko, Stojan Slejko, Jože Velikonja, Minkuž Rok, 

Rebek Jožko, Darjo Vodopivec in Zdravko Doplihar 
 
Odsoten: Rojc Franc 
 

Ad1 
Pregledan je bil zapisnik 10. seje, kjer je bilo ugotovljeno, da je večina sklepov realiziranih, 
nekateri pa so v zaključni fazi.  
Sklep UO št. 11/1-2023: zapisnik soglasno potrjen 
 

Ad2 
Gospodar poroča, da je delo v lovišču v večini realizirano. Pripravnika nista še opravila 
predvidene kvote ur, upa da bosta to opravila do društvenega izpita. Večkrat sta bila na to 
opozorjena, a kakšne velike vneme za to nimata. Obnova bivaka na Črni peči je večjem delu 
končana, potrebna je že ureditev okolice. Skupinovodje poročajo o opravljenih urah. Pri tem 
Doplihar pove, da Kavčič in Vodopivec Bogdan nimata opravljenih ur. Vodopivec Darjo pa pove, 
da mu njegov namestnik, še ni poročal o številu opravljenih ur za Benjamina Purgerja, saj Purger 
z njim ne komunicira Po razpravi je bil sprejet Sklep UO št. 11/2-2023: Stojan Slejko poskrbi, da 
se Kavčiču in Vodopivcu izstavi račun za neopravljeno delo. V primeru, da se ugotovi, da Purger 
ni opravil vseh predpisanih ur, se mu za razliko do obveze pošlje račun. 
Gospodar v nadaljevanju poroča še o poteku odstrela. Odstrel srnjadi je 79,9%, pri gamsu smo na 
80%. Uplenili smo dva jelena 1+ in 2+. Pri ostali divjadi težav ni. Imamo prijavljenih 11 škodnih 
primerov po divjadi. Škodni primeri so zaključeni. Izplačano je bilo 1590  evrov škode. Tu se 
pozna samozaščitno obnašanje kmetov in spoznanje, da morajo nekaj narediti tudi sami. LD pa je 
razdelila kar nekaj el. pastirjev in odvračalnih sredstev. Odstrel divjega prašiča poteka nemoteno v 
okviru plana. Skupni lovi potekajo skladno z načrtom. Ugotavlja pa se, da je udeležba domačih 
lovcev na skupnih lovih slaba. Po razpravi je bil sprejet Sklep UO št. 11/3-2023: članu UO se 
seznanjajo s trenutnim odstrelom. Člane se pozove, da se v večjem številu udeležujejo skupnih 
lovov. 

 
Ad3 

Starešina poroča investicijskih delih v lovski koči in bivaku na Črni peči. Kot že povedano dela v 
bivaku so v zaključni fazi, potrebna je še ureditev okolice. Dela v lovski koči tečejo po programu 
Sklep UO št. 11/4-2023: Prisotni se seznanijo z investicijskimi deli v bivaku in lovskem domu. 
 



 
 

Ad4 
 Blagajnik predlaga, da znaša akontacija članarine za leto 2024 110€ in je enaka 

lanskoletni. Častni člani plačajo 55€. Rok plačila predlaga 27.12.2023. Sklep UO št. 11/5-
2023: Akontacija članarine za leto 2024 znaša 110€. Rok plačila 27.12.2023. 

 Benjamin Purger je zaprosil za potrdilo o nekaznovanosti, saj je podal prošnjo za sprejem 
v LD Čepovan.. Ker Purger v zadnjih letih ni bil kaznovan se potrdilo izda. 

 
Seja je bila zaključena ob  20 uri in 15minut  
 
 
 
Zapisnikar        Silvo Batagelj 
Jože Velikonja       starešina LD 


